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 11.08.22 חמישייום   5דף מידע מס.                

 
 ברות וחברים יקרים,ח 
 

 ולעדכן על מקצת מהנעשה בקהילה בשבועות האחרונים: אני שמח לשוב 
 

: התיק שלנו עבר את אישור מחוז צפון ברמ"י, אחרי סבב נוסף של עדכון מסמכים וחתימות שיוך
שההנהלה  תקווה  כולנו  בירושלים.  הראשית  בהנהלה  לאישור  והועבר  לאחרונה,  שנעשה 
הראשית תאשר בהקדם את התיק, כדי שנוכל לקדם את הליכי השיוך באופן מייידי. מיד לאחר  

ת ניכנס להליך מרוכז של טיפול בהליך השיוך, כולל טיפול בגיוס  אישור התיק בהנהלה הראשי
זו הזדמנות נוספת עבורי  מקורות לתשלום עבור השיוך וגביית התשלומים הנדרשים מהחברים.  

להודות לדיתי הרפז על עבודה ללא ליאות ודחיפה קדימה של הליך השיוך לטובת כלל החברים 
 והקבוץ. 

 
דמוגרפית בקי:  צמיחה  ולקראת  הטיפול  מתקדמים,  מאוד  בשלבים  נמצא  הבוסתן  שכונת  דום 

משפחות    7מגרשים בשלב ראשון. לאחרונה התקיים מפגש בין    20  -תחילת עבודות הפיתוח ל
עבודות   לתחילת  להגיע  במטרה  הקבוץ,  עבור  השכונה  פיתוח  את  שמנהלים  והחכ"ל,  חברים 

 הפיתוח בשבועות הקרובים. 
 

אשר אושר באסיפה הכללית, מתקדם לקראת סגירת הסכם עם   : הפרויקט,פרויקט סיב אופטי 
אנו  הקרוב.  אוקטובר  חודש  במהלך  התשתית  הנחת  לעבודות  להיכנס  במטרה  טלראן,  חברת 

 נעדכן על התקדמות הפרויקט והעבודות ולפני תחילת העבודות. 
 

, נוכח 2023: ועד ההנהלה קיים מס' דיונים כלליים בסוגיית הכנת תקציב  2023הכנת תקציב  
עקב הליך השיוך והצפי  2023ההבנה כי מקורות הקהילה הולכים לספוג קיצוץ משמעותי בשנת 

ה י. הסוגי2023למסירת דירות יורשים )והתקבולים בגין השימוש בהם( לידי היורשים במהלך שנת  
ות ביותר  להרהי  דרושמורכבת  בכדי  כלל הקהילה  .  צריווש  התקציבי  גבר על הפערתתמות של 

הנושא  את  הציבור  בפני  לפרוס  בכדי  בסוגיה  ציבורי  בדיון  נתחיל  הקרובים  השבועות  במהלך 
להיערך בהליך סדור ויסודי שנוכל  ולשתף את הציבור בהליכי קבלת ההחלטות בסוגיה זו, על מנת  

 . 2023להכנת תקציב הקהילה לשנת 
 

הכנת תכנית אב לתנועה   : ועדת תכנון קיימה הליך שלתכנית אב לחניה ותנועה במעוז חיים
נ בעלת  מתכננת  של  מקצועי  בליווי  בקבוץ,  העקרונית  יוחניה  התכנית  הקיבוצים.  בתחום  סיון 

הוצגה בפני ועד ההנהלה על מנת שנוכל להציג אותה לכלל הציבור ולקיים הליך שיתוף ציבור  
לגבי אופי התנועה לקיים דיון ציבורי בנושא על מנת להגיע להסכמות והבנות  אנו מתכננים  בנושא.  

חניה. בשבועות הקרובים  קידום מתחם ראשון של  לקבל החלטה על  בכדי  וגם  והחניה בקבוץ 
 ן ונזמין אותכם להיות שותפים בתהליך. ינפרסם לכלל הציבור מידע בעני
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סיום  :  חינוך על  החינוך,  רופא, מנהלת  שירלי  הודעתה של  את  רב  בצער  קיבלנו  ממש אתמול 
. אני מנצל במה זו בשביל להודות לשירלי על עבודתה והמסירות שלה לקבוץ עבודתה במעוז חיים

ולמערכת, ומאחל ובטוח שהיא תצליח בדרכה החדשה. שירלי וכל המערכת, לרבות ועדת חינוך,  
משקיעים תשומות ניהוליות ושעות רבות על מנת לקדם את מערכת החינוך ועל מנת לפתוח את  

ושימור צוותי העבודה.    פשר ועל הכנת תכניות לכל המסגרות השנה הבאה בצורה הכי טובה שא
ואנו נעשה כל מאמץ על מנת לקדם את מערכת החינוך    –אתגרים רבים עדיין רובצים לפתחנו  

 של הקבוץ. 
 

יוזמה ישנהסיירת הורים טל ורועי דפנא   נאוהחדשה שחזרה אלינו היא הקמת סיירת הורים.  -: 
מ להקים  המשימה  את  עצמן  על  שתמומן  לקחו  מקצועית  בתמיכה  הורים  סיירת  ולנהל  חדש 

להורים   קורא  בקול  נצא  בקרוב  חינוך.  בהנהלה  גם  הוצג  והנושא  הקהילה,  מתקציב  בחלקה 
בנושא. אני מברך את    מקצועיתמתנדבים שייקחו חלק בפעילות סיירת הורים וגם יעברו הדרכה  

בני   נאוה וליווי  הצלחה בשמירה  לכולנו  ומאחל  זה  חשוב  לנושא  וההתגייסות  היוזמה  על  ורועי 
 הנוער בקבוץ. 

 
מנ מקומיתוגהיקורס  חיים  ת  במעוז  מקומית  מנהיגות  קורס  נקיים  אנו  בעבר,  שדיווחתי  כפי   :

ם נוספים של מעורבות  י מטרת הקורס הינה לייצר מעגלבהובלת אגף קהילה במועצה האזורית.  
שתתפות בקרב חברי קבוץ, בעיקר חברים חדשים, ולהקנות להם ידע וכלים למעורבות ופעילות וה

בועדות השונות ובהנהלות השונות.   חברותכגון    ,קהילתית, להשתתפות בצמתי קבלת ההחלטות
 קורס זה. ל הציג מועמדותםאנו מפרסמים בתוך דף זה מודעה בענין, וקוראים לחברות ולחברים ל 

 
 

  בברכה,
 מאיר גוטרבוים, מנהל קהילה 
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 משולחנו של מרכז המשק 
 לחברים שלום,

 עדכון חודשי על הנעשה במגזר היצרני שלנו. 
הצוות מתייצב, מור לוקחת פיקוד, בחפיפה עם דוד, מעתה היא מנהלת   – הנהלת חשבונות

יש עדיין   ,2022ורבעון ראשון  2021סיכמנו עם ההנהלות ומרכזי הענפים את שנת התיק שלנו. 
 תיקונים והשלמות אבל התמונה מתבהרת. 

חשבונות ותמחיר, מעכשיו נקפיד על עבודה שוטפת וצמודה של מרכזי הענפים עם הנהלת 
 כולל סיכומי רבעון עם ההנהלה. 

 , קוטפים במרץ, מקווים לעונה טובה.  ISOעברנו בהצלחה מבדק  – במנגו
 סיימנו סתריה, מתמקדים באספסת, מתחילים עיבודים לעונה הבאה.  – בגד"ש

אנחנו צפויים לקבל בשנה הבאה מים מהכנרת )קו חדש מהכנרת לבקעה עובר מערבית לנווה 
ן( ופיילוט אגרו וולטאי ולכן אנחנו מחפשים יחד )הצוות, ציון דקו מחוות עדן ויובל( גידולים  אית

 חדשים שיוכלו לתת לנו יותר תמורה לדונם, כמובן שבשלב ראשון ניסיונות. 
מייצרים יותר חלב מהתוכנית, התחילה בעיה עם הקירור של המיכל הקטן, מנסים  – ברפת

 להשקיע במיכל.  לפתור הבעיה כדי שלא נצטרך
קבלנו השבוע אפרוחים מדגר רביעי, האינטגרציה לחצה אותנו לפער מאתגר של פחות  – בלול

משבועיים מסיום המדגר הקודם להכנסת האפרוחים החדשים, סה"כ נראה שהמדגר השלישי  
 היה קטן אבל מוצלח. 

יד בעוד עובדים על עטיפת האשכולות בשקים ואריזת לולבים, צפי תחילת גד – בתמרים
 כשלושה שבועות. חסרות לנו ידיים עובדות. 

 שלו הציג להנהלה סיכום חצי שנה. חסרים לנו עובדי שטח. – במדגה
מטר( ממבנה אריזים, ישנם מתעניינים גם  260 - בקרה גבע סגרו איתנו על חלק )כ – השכרות

 לפרוסות הנוספות. 
יה הישנה, אני מאמין שהוא  האוטובוס כבר עומד בחזית החשמל –  יזמויות ועסקים קטנים

 סנונית ראשונה. 
 

לסיום העמוד אני רוצה להגיד תודה רבה לכל העוסקים במלאכה, חקלאות היא עבודה קשה 
 והקיץ המעוזי לא מקל. 

 אנשים שמעוניינים לשמוע או להשמיע מוזמנים, רק בבקשה לתאם פגישה דרך שניר. 
 בברכת הצלחה לכולנו, איתן. 

 
 **** **** ****** 

 

 רפת מעוז חיים 
 נמצאים בשגרת קיץ מלאה. 

 חצר הצינון עובדת מסביב לשעון במטרה לעזור לפרות לשמור על חום גוף טבעי. 
 קילו לנחלבת.  40ממוצע של תנובת החלב ממשיכה להיות גבוהה יחסית לעונה והעדר עומד על 

עליות מחירי המזון מגיעים לשיאם ברבעון השלישי של השנה ובתקווה שלקראת סוף הרבעון  
 נחזור למחירי מזונות שפויים.

 סה"כ.  250חודשים עם המלטות מרובות  6לקראת אמצע ספטמבר מתחילים 
 יריב וישנו 
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       ועדת קבלה 
 נמצאים בתהליך מתקדם של קליטה לחברות. רועי ואוצר שגב 

 מה שנאמר בפני הועדה נותר חסוי.  דעת ציבור החברים חשובה.
 אנו מזמינים חברים וחברות המעוניינים לחוות את דעתם על המועמדים לפנות אל אחד  

 , שלוה פוקס, צביקה הרפז,  : סנדרה נפדנסקי31/08/2022מחברי הוועדה עד לתאריך 
 מיכל דפנא, לנה סיגל. 

 . בברכה, ועדת קבלה 
 

 **** **** ****** 

 
 בית ניצן 

י במתכונת של התנדבות הורים ומהווה מרחב נעים לילדים וילדות בית ניצן עובד מזה שנה וחצ
במגוון גילאים, לנכדים ולנכדות שבאים בסופ"ש ובחגים, וגם לאנשים בוגרים דרך חוגים  

 המתקיימים מידי שבוע.  
במהלך החודש האחרון התחדשנו בתיבות משחק חדשות ומגוונות, ובמהלך אוגוסט יגיעו לבני  

 לבנייה ולוח פעילות רב תכליתי שייתלה על קיר במשחקייה. לגו ענקיות 
זרק בול עץ ושבר  -גילינו כי מישהו/י החליט לחבל בבית ניצן   23.7.22לצערנו בשבת בתאריך 

את חלון דלת הכניסה הזמן ששהו בתוך המשחקייה ילדים והורים. מעבר לסכנה הברורה  
ובפגיעה בעשייה של חברי וחברות לאנשים ששהו בפנים, מדובר בפגיעה במבנה ציבור 

 הקהילה. 
אנחנו מזמינות את מי שעשת/ה את הנזק לפנות בדיסקרטיות אל מאיר מנהל הקהילה ולקחת  

 אחריות כולל תשלום עבור תיקון הדלת. 
אנו מבקשות מכל מי שיש לו מידע על המקרה לפנות אלינו או אל מאיר, ומכלל קהילת מעוז לא  

 י אלימות וונדליזם שקורים במרחב שלנו. לעבור על סדר היום במקר
 

 בברכת המשך חופש נעים,
 בר ששון דגן, מוריה טרומפר, שניר בראון 

 
 **** **** ****** 

 

 צמיחה דמוגרפית
לאחר בחירת ועדת קליטה וצוות צמיחה דמוגרפית באספה האחרונה, התחלנו בשבוע שעבר  

את הפעילות המשותפת עם פגישת הנעה, בה שיתפנו במסמך שהוכן על ידי חברי הועדה 
 היוצאת ובו נושאים מהותיים שעומדים לפתחנו והבנה ברורה של מה שחשוב להתחיל 

 בנפרד ולחזק את תחומי העבודה שלה. נמשיך להיפגש כל ועדה  לעבוד עליו.
המשפחות שהגיעו למעוז, לקיים חיבורים   6כעת הדגש של ועדת קליטה הוא לחזק את 

 משמעותיים בקהילה וליצור תחושת שייכות לאורך כל התקופה. 
      

' עם נציגי החברה  21השבוע נפגשו משתכני שכונת בוסתן שהתקבלו לחברות בדצמבר 
ערב משתכנים בו הוצגו עלויות פיתוח התשתיות הציבוריות בשכונת  הכלכלית של המועצה ל 

בוסתן, גובה הסבסוד של משרד הבינוי והשיכון וכן עלויות נוספות. הצפי הוא  שבעוד כחודש 
המשפחות יחתמו עם החברה הכלכלית את הסכמי הפיתוח ויעבירו את התשלום ומיד לאחר 

 חודשים. 10 -שיערכו כמכן הקבלן המבצע יתחיל את עבודות הפיתוח 
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שני ויאיר כהן עם ילדיהם: מעיין,   -במהלך השבוע הבא תגיע למעוז משפחה נוספת לקליטה
 סתיו ושחר. מצורף בהמשך דף היכרות. 

 עומדת בפנינו דרך מרגשת ואנו מברכים על כל המשפחות שבחרו להיות חלק מקהילת מעוז! 
נשמח אם יש משפחות שמעוניינות ללוות משפחות נקלטות ולשמוע מה זה אומר להיות 

משפחה מלווה, לפנות לכל אחד מחברי ועדת קליטה )רועי דפנא, נועם ללום, יעקב רוזנבלום, 
 מעיין נחום. -אורי לויטה, איתן טל( או לרכזת הקליטה 

 
 , בברכה

 בשם ועדת קליטה , מעיין נחום

 
 **** **** ****** 

 
 נעים להכיר

 (.  42( ושני כהן ) 42אנחנו יאיר )   נעים מאוד! - חבריםשלום 
  כץ, מאמן אישי ומנחה קבוצות ודוברים בתחום העסקי.-עובד בחברת ברי -יאיר 
מורה למחול ותנועה לגיל הרך ומלווה התפתחותית   -שני

 .  לתינוקות ופעוטים ומדריכת עיסוי תינוקות 
וניברסיטה  יאיר נולד וגדל בירושלים ,למד לתואר ראשון בא

שני נולדה  העברית ולתואר שני באוניברסיטת תל אביב. 
וגדלה בקיבוץ שלוחות, למדה לתואר ראשון ותעודת 

 הוראה באקדמיה למוסיקה ולמחול בירושלים.  
 

 ילדים מקסימים: 3יש לנו 
 בגאון הירדן.  -, עולה לכתה ח'12מעיין, בת 

 , עולה לכתה ד' בדקלים. 8סתיו, בן 
 יכנס לגן תומר. ,  3ושחר, בן 

 
אנחנו עוברים למעוז חיים מהעיר רמת גן בה גרנו במשך כמעט עשור. שמחים ומתרגשים  

 להגיע להכיר את הקהילה ולקחת חלק בעשייה בקיבוץ. 
 

 ליד משפחת נגר.   בשכונת "השדרה"ויתגוררו  16.8משפחת כהן יגיעו למעוז חיים  בתאריך 
 

 מוזמנים לבוא ולהכיר!! 
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יעקב אבלו, עידית אחאי, אלמוג איצקוביץ', יעל טל,  :  יולי מזל טוב לילידי חודש 
 דרור, גדי דגן, מיכל דפנא, טריסה הדס,ירון והבה,  -גיטה בורוכוב, אלמוג בן

 יעל כהן, מיכל כרמל, אסף ליפשיץ, חררדו נפדנסקי, רותם סולץ, משה סלע,  
 זאב קינן, גלית רפאל, יולי שחם, דורית ששון,  , שרון עיני, זוהר וטוני עפרוני 

 . צורית אפל, מנור אריאלי, דור לוי, יוסף פוגל
 להב גולן, מנו אביסרור, יובל ברו, שקד גודינגר, איתי גרינברג,   וילדים:

 גיא פרטוש,  ,   אוהד טל, אגם סלע, נוה דפנא , אמי קדר, נעמי דפנא
 . שיר רוזנבלום, איתמר שביט

 
 
 
 
 
 
 
 

 בחולי מזל טו ברכות ואי
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   יולי   בחודש הנפטרים  לזכר - זכרון נר
  21/07/1948אורי סולץ 
 21/07/1948יורם יונס  
 21/07/1948משה וולף 
 21/07/1948עודד כהן  

 26/07/1953שמעון רייג 
   26/07/1969פנחס גנתון  

 03/07/1977חנן שילוח 
 01/07/1980יהודית יונס 
 01/07/1983אברהם קדר  

 01/07/1974אברהם אשל  

 12/07/1987שרון שפי  
   16/07/1990גדליה קוטלרסקי  

 25/07/1994אמנון שפי 
 02/07/2005רותי שביט 
 26/07/2005יואב דפנא  
 19/07/2006יותם גלבוע  

 21/07/2015ירוחם אריאלי  
   13/07/2017אבנר דגן  

 27/07/2021צבילי לב טוב  

 
 **** **** ****** 

 
 
 קטעים מארכיון מעוז –וסטלגיה קיבוצית נ

 מעוז חיים:קבוצת חוגים  16.11.1957" מתאריך לחבריםמתוך "

 

 ם  י מ  ח   ם   י מ  ב    ח  ל  ק  ת  נ" 

 ועדת החברה יזמה, המזכירות אישרה והמסגריה ביצעה. 

צינור לבושים בארובת פח  דודים למים חמים, עשויים ברזל, צינור בתוך  40

 נעשו ע"י המסגריה.  –ומוסקים בטפטוף נפט 

של הבנין וישמש שתי מקלחות שכנות. הנסיון   דוד כזה יותקן על קירו החיצוני

שנעשה אשתקד ע"י כמה חברים הוכתר בהצלחה מרובה. במינימום דלק וזמן. בין  

 דקות הנך נהנה ממים חמים בכמות לא מבוטלת.  10ל  5

השיכון החדש   שנבנו יספיקו לכל השיכון הקיים שיש בו שירותים, ולכלהדודים 

 לחברים ולעולים. דודים שמידתם גדולה יותר יותקנו גם בבתי הילדים. 

 עובדי האינסטלציה יחלו השבוע בעבודה. 

 

 ?    נ  " ה  י  ג ב     ע  מ  ש  נ  ה   מ 

 עליכם לחזור עד יום ראשון הקרוב הביתה.  – בני הנעורים במעוז 

והנעורים? איש במקום חופשתו, קראו והתפעלו. מה קרה? מחנה? אסון? ואולי  

הכנות לחג העשרים? סברות רבות עלו אך אף אחד לא הבין את הסיבה הברורה  

שנרשמה שחור על דף ירוק: באסיפת הקבוץ במוצאי יום ראשון שהיה חם עד כדי  

ייס את הנעורים  שהיה הכרח להדליק את מתקן הקירור בחדר האוכל, הוחלט לג 

לשבועיים לקטיף הכותנה. ויש להניח שלאחר שבועיים של כפיפה ושפיפה יגבר  

 רצונו של הגב להתנדנד על משענת בטוחה, והיד תשיש אל הדפדפת והעט.  

 

          "  )אחד יוד בתניק(                                                 
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